
Kogud 

Käru Muuseumi lastekärude kollektsioon pakub põnevat ülevaadet lastekärude arengust läbi 
aegade. Muuseumi kogudes on esindatud nii varased puidust kui ka hilisemad metallraamiga 
mudelid, mis peegeldavad erinevate ajastute disaini ja tehnoloogiat.

Kollektsioon sisaldab järgmist tüüpi lastekärusid:

● Varased puidust kärud: Need on sageli käsitööna valmistatud ja näitavad varajast 
lapsehooldusvahendite arengut.

● Metallraamiga kärud: Need esindavad tööstusliku tootmise ajastut, mil kärud muutusid 
massilisemalt kättesaadavaks.

● Erinevate ajastute mudelid: Kollektsioon hõlmab kärusid alates 19. sajandi lõpust kuni 
20. sajandi keskpaigani, võimaldades jälgida disaini ja materjalide muutusi.

● Eriotstarbelised kärud: Muuseumis on ka spetsiaalseid kärusid, näiteks vankerkärud ja
sportlikumad mudelid.

Lisaks kärudele endile on muuseumis ka mitmeid nendega seotud esemeid, nagu:

● Ajaloolised fotod, mis näitavad kärude kasutamist erinevatel aegadel.
● Mänguasjad ja muud tarvikud, mida kärudega kasutati.
● Reklaammaterjalid ja kataloogid, mis annavad ülevaate kärude tootmisest ja müügist.

Olulise osana meie uurimistööst, käsitleme ka laste- ja naisteõiguste ajalugu. Sellega seoses on
meil eraldi kogu, mis hõlmab:

● Raamatuid naisteõiguste arengust läbi aegade.
● Lastevankrite ajalugu käsitlevaid raamatuid, mis annavad konteksti 

lastehooldusvahendite arengule.

See osa meie kollektsioonist aitab meil mõista, kuidas ühiskondlikud muutused on mõjutanud nii
laste kui ka naiste elu, ning kuidas see on kajastunud ka igapäevaste esemete, nagu 
lastekärude, arengus.

Kui sinulgi on kodus mõni huvitav lastekäru, mis võiks muuseumi kollektsiooni rikastada, või kui 
omad raamatuid eelnevalt nimetatud teemadel, võta meiega ühendust. Oleme avatud koostööle
nii eksponaatide annetamisel kui ka ajutisel näitusele andmisel. Kui soovid jääda anonüümseks,
avaldame käru kirjelduse/fotod ilma omanikule viitamata.

Saada oma fotosid mailile karumuuseum@gmail.com 

Collections

The Käru Museum's collection of strollers offers a fascinating overview of the evolution of 
strollers through the ages. The museum's collections include both early wooden models and 
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later metal-framed models, reflecting the design and technology of different eras.

The collection includes the following types of strollers:

● Early wooden strollers: These are often handcrafted and demonstrate the early 
development of childcare equipment.

● Metal-framed strollers: These represent the era of industrial production, when strollers 
became more widely available.

● Models from different eras: The collection covers strollers from the late 19th century to
the mid-20th century, allowing one to observe changes in design and materials.

● Special-purpose strollers: The museum also has specialized strollers, such as pram-
style strollers and more sporty models.

In addition to the strollers themselves, the museum also has several related items, such as:

● Historical photographs showing the use of strollers at different times.
● Toys and other accessories used with strollers.
● Promotional materials and catalogs that provide an overview of stroller production and 

sales.

As an important part of our research, we also address the history of children's and women's 
rights. In this regard, we have a separate collection that includes:

● Books on the development of women's rights throughout history.
● Books on the history of prams, which provide context for the development of childcare 

equipment.

This part of our collection helps us understand how social changes have affected the lives of 
both children and women, and how this is reflected in the development of everyday objects, 
such as strollers.

If you also have an interesting stroller at home that could enrich the museum's collection, or if 
you own books on the aforementioned topics, please contact us. We are open to cooperation in 
both donating and temporarily exhibiting items. If you wish to remain anonymous, we will publish
the stroller's description/photos without reference to the owner.

Send your photos to email karumuuseum@gmail.com

Коллекции

Коллекция колясок Кяруского музея предлагает увлекательный обзор эволюции детских 
колясок на протяжении веков. Коллекции музея включают как ранние деревянные модели,
так и более поздние модели с металлическим каркасом, отражающие дизайн и 
технологии разных эпох.

Коллекция включает следующие типы колясок:



● Ранние деревянные коляски: Эти коляски часто изготавливались вручную и 
демонстрируют раннее развитие оборудования для ухода за детьми.

● Коляски с металлическим каркасом: Они представляют эпоху промышленного 
производства, когда коляски стали более широко доступны.

● Модели разных эпох: Коллекция охватывает коляски с конца 19 века до 
середины 20 века, что позволяет наблюдать изменения в дизайне и материалах.

● Коляски специального назначения: В музее также есть специализированные 
коляски, такие как коляски-люльки и более спортивные модели.

Помимо самих колясок, в музее также есть несколько связанных с ними предметов, таких 
как:

● Исторические фотографии, показывающие использование колясок в разные 
времена.

● Игрушки и другие аксессуары, использовавшиеся с колясками.
● Рекламные материалы и каталоги, дающие представление о производстве и 

продаже колясок.

Как важная часть наших исследований, мы также рассматриваем историю прав детей и 
женщин. В связи с этим у нас есть отдельная коллекция, которая включает:

● Книги о развитии прав женщин на протяжении всей истории.
● Книги по истории детских колясок, которые обеспечивают контекст для развития 

оборудования для ухода за детьми.

Эта часть нашей коллекции помогает нам понять, как социальные изменения повлияли на
жизнь как детей, так и женщин, и как это отражается в развитии повседневных предметов,
таких как коляски.

Если у вас тоже есть интересная коляска дома, которая могла бы обогатить коллекцию 
музея, или если у вас есть книги по вышеупомянутым темам, пожалуйста, свяжитесь с 
нами. Мы открыты для сотрудничества как в передаче экспонатов в дар, так и во 
временном их выставлении. Если вы хотите остаться анонимным, мы опубликуем 
описание/фотографии коляски без указания владельца.

Присылайте свои фотографии на адрес электронной почты karumuuseum@gmail.com


